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     Protokół Nr 245/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 18 lutego 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 12:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewelina Mazurak – Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego  

na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

5. Zaakceptowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022 – 

2033. 

6. Zaakceptowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 
7. Zaakceptowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zamiaru 

likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach oraz wchodzącej  
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w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej w Renicach i Branżowej Szkoły I 

Stopnia Specjalnej w Renicach. 
8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

9. Wniosek o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

11. Podpisanie umowy z Panem Dawidem Kądziołka prowadzącym GEO-EXSPRES 

Dawid Kądziołka z Barlinka na „wykonanie map do celów projektowych” na 

przebudowę/modernizację drogi powiatowej nr 2152Z na odcinku Strąpie-Ożar (ok. 

3,24 km) 

12. Podpisanie umowy z  prowadzącym Wytwórnię Materiałów Bitumicznych „EMULEX 

ze Stargardu na „Sukcesywne dostawy emulsji asfaltowej kationowej C65B3RC”. 

13. Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do umowy o dofinansowanie działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie.  

14. Informacja dotycząca wypowiedzenia umów zawartych przez Zespół Szkół  

i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu dotyczących 

nieruchomości położonej w m. Rów. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 15.02.2022r. znak DP.0633.4.2022.DT  

o wprowadzenie do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zadania pn.: „Budowa 

chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2137Z w m. Boleszkowice (ul. Leśna)”  

i zabezpieczenie w budżecie Powiatu Myśliborskiego w 2022 roku środków finansowych  

w dziale 600 rozdziale 60014 paragrafie 6050 wydatków inwestycyjnych kwoty 10.000,00 zł. 

na aktualizację dokumentacji technicznej. 

(wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

2. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 15.02.2022r. znak DP.0633.5.2022.DT  

o wprowadzenie do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zadania pn.: „Modernizacja 

drogi powiatowej nr 2122Z relacji Chłopowo – Pniów – Nawrocko ETAP I (odcinek 

Chłopowo – Pniów)”  i zabezpieczenie w budżecie Powiatu Myśliborskiego w 2022 roku 

środków finansowych w dziale 600 rozdziale 60014 paragrafie 6050 wydatków 

inwestycyjnych kwoty 15.000,00 zł. na sporządzenie dokumentacji technicznej. 

(wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

3. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 15.02.2022r. znak DP.0633.6.2022.DT  

o wprowadzenie do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zadania pn.: „Modernizacja 

drogi powiatowej nr 2115Z relacji Golenice – Czerników – Nawrocko ETAP I (odcinek 

Golenice – Sarbinowo)” i zabezpieczenie w budżecie Powiatu Myśliborskiego w 2022 roku 

środków finansowych w dziale 600 rozdziale 60014 paragrafie 6050 wydatków 

inwestycyjnych kwoty 15.000,00 zł. na sporządzenie dokumentacji technicznej. 

(wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
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4. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 15.02.2022r. znak DP.0633.7.2022.DT  

o  wprowadzenie do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zadania pn.: 

„Modernizacja drogi powiatowej nr 2155Z na odcinku Barlinek - Żydowo” i zabezpieczenie 

w budżecie Powiatu Myśliborskiego w 2022 roku środków finansowych w dziale 600 

rozdziale 60014 paragrafie 6050 wydatków inwestycyjnych kwoty 15.000,00 zł. na 

sporządzenie dokumentacji technicznej. 

(wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

5. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 15.02.2022r. znak DP.0633.8.2022.DT  

o wprowadzenie do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zadania pn.: „Modernizacja 

chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2111Z w m. Rychnów ETAP I” i zabezpieczenie  

w budżecie Powiatu Myśliborskiego w 2022 roku środków finansowych w dziale 600 

rozdziale 60014 paragrafie 6050 wydatków inwestycyjnych kwoty 12.000,00 zł. na 

sporządzenie dokumentacji technicznej. 

(wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

6. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 15.02.2022r. znak DP.0633.9.2022.DT  

o wprowadzenie do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zadania pn.: „Budowa 

chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2116Z w m. Karsko” i zabezpieczenie w budżecie 

Powiatu Myśliborskiego w 2022 roku środków finansowych w dziale 600 rozdziale 60014 

paragrafie 6050 wydatków inwestycyjnych kwoty 12.000,00 zł. na sporządzenie 

dokumentacji technicznej 

(wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Powyższe wnioski związane są z ujęciem zadań do Polskiego Ładu Program Inwestycji 

Strategicznych w ramach II i III naboru wniosków. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowe wnioski. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

7. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku z dnia 

15.02.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym na 2022 r. w rozdziale 80115 

„Technika" polegającej na przyznaniu dodatkowych środków w kwocie 225 000,00 zł na 

zwiększenie wydatków w paragrafie 6050 "Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych"  

w celu zapewnienia środków finansowych na realizację zadania pod nazwą "Przebudowa 

budynku oraz pomieszczeń edukacyjnych i pomocniczych zlokalizowanych na trzecim piętrze 

budynku oświaty Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego 

"Morro" w Barlinku". 

(wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

8. wniosek Geodety Powiatowego z dnia 16.02.2022r. znak GKN.661.1.20218.EK  

o dokonanie zmian w planie wydatków i dochodów  w rozdziale 71095 – zadania własne,  

w paragrafach  6067, 6069, 6637, 6639 w związku z nastąpieniem zmian w finansowaniu 

projektu – „Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa 

Zachodniopomorskiego”. W związku z przeprowadzonym postępowaniem przetargowym 

dotyczącym dodatkowych modułów do  oprogramowania GEO-INFO (i.Komornik, i.Narady, 

i.Projektant, i.Wniosek, i.Rzeczoznawca). Jednocześnie  Geodeta Powiatowy wniósł  

o zabezpieczenie dodatkowych środków ze środków własnych Powiatu o kwotę 1 021,65 zł. 

(wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

9. wniosek Geodety Powiatowego z dnia 16.02.2022r. znak GKN.661.1.20218.EK  

o zmianę w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2022 zadania pn. „Budowa 

Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego”. 

(wniosek stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

Przedstawiła szczegółowe wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego  na 

2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu  - Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 245/813/2022 z dnia 18 lutego 2022 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego  na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych 

 z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Zaakceptowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022 – 

2033. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu  - Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Zaakceptowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu  - Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Zaakceptowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zamiaru 

likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach oraz wchodzącej  

w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej w Renicach i Branżowej Szkoły I Stopnia 

Specjalnej w Renicach. 
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła informacje na temat odbytego spotkania w Ministerstwie Edukacji i Nauki  

w Warszawie w dniu 17 lutego 2022 roku w sprawie możliwości odblokowania skierowań 

wychowanków do Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach oraz wznowienia 

jego działalności. Przekazała, że Pani Marzena Machałek przedstawiła stanowisko Pana 

Przemysława Czarnka – Ministra Edukacji Narodowej i Nauki informując, że Pan minister 

podtrzymuje swoje wcześniejsze stanowisko i nie wyraża zgody na wznowienie działalności 

MOW w Renicach. Podała argumentację jaką przedstawiono na przedmiotowym spotkaniu. 

Poinformowała, że w związku z powyższym przygotowany projekt uchwały należy przekazać 

ponownie pod obrady sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na kwestię dotyczącą wypłaty rezerwy subwencji oświatowej, gdzie wskazano 

na przychylność w sprawie wypłaty środków w górnej granicy procentowej. Przedstawił 

informacje dotyczące przebiegu spotkania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat skierowania projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zamiaru likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach oraz wchodzącej  

w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej w Renicach i Branżowej Szkoły I Stopnia 

Specjalnej w Renicach pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. Zwróciła uwagę, że 

treść projektu uchwały nie ulega zmianie i nie wymaga ponownej akceptacji Zarządu 

Powiatu. Zaproponowała skierowanie projektu w niezmienionej formie pod obrady sesji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się i skierował pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy skierowania następujących projektów uchwał Rady 

Powiatu w Myśliborzu pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu: 
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1)       w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach 

oraz wchodzącej w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej w Renicach i Branżowej 

Szkoły I Stopnia Specjalnej w Renicach. 

2)      zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2022–2033. 

3)      w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 245/814/2022 z dnia 18 lutego 2022 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Wniosek o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy wniosek. Poinformował, że przedmiotem sesji jest: 
1.    Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach oraz wchodzącej w jego skład Szkoły Podstawowej Specjalnej 

w Renicach i Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Renicach. 

2.    Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2022 – 2033. 

3.    Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

4.    Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej jednego odcinka 

drogi powiatowej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie do Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Myśliborzu wniosku o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy  

z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 22 lutego 2022 roku. 

Odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Zgromadzenia. 

2. Sporządzenie listy obecności oraz stwierdzenie ważności Zgromadzenia i jego 

zdolności do podejmowania uchwał. 

3. Wybór Przewodniczącego i Protokolanta.  

4. Przyjęcie porządku obrad Zgromadzenia.  

5. Podjęcie Uchwały w przedmiocie zmiany uchwały w sprawie zasad kształtowania 

wynagrodzeń i ustalenie wynagrodzenia Prezesa Zarządu.  
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6. Podjęcie Uchwały w przedmiocie zmiany uchwały w sprawie zasad kształtowania 

wynagrodzeń - propozycja. 

7. Podjęcie Uchwały w przedmiocie wyboru pełnomocnika do zawarcia z Prezesem 

Zarządu aneksu do umowy o świadczenie usług w zakresie zarządzania. 

8. Omówienie spraw bieżących w tym finansowych Szpitala. 

9. Omówienie spraw różnych. 

10. Zamknięcie obrad.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na cele zarządcze wskazane w projekcie uchwały w przedmiocie zmiany 

uchwały w sprawie kształtowania wynagrodzeń. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy na kolejne posiedzenie Zarządu 

Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o przekazanie informacji na temat zmian jakie są wprowadzane w przedstawionych 

celach zarządczych, w tym dokumentu zawierającego cele, które obowiązywały do tej pory. 

Odniosła się do kryteriów realizacji celu zarządczego w zakresie realizacji prowadzonej 

polityki kadrowej. Wskazuje się na „Utrzymanie planowanego zatrudnienia na poziomie max 

102% w porywaniu do roku ubiegłego”. Zauważyła, że waga oceny stanowi 50%. 

Przedstawiła wątpliwości co do tak wysokiej wartości przedstawionej wagi celu zarządczego. 

Przekazała, że  w skutek zmian jakie są szykowane zatrudnienie może ulec zmniejszeniu. 

Wyższa waga powinna być przypisana realizacji inwestycji  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. 

Za odłożeniem rozpatrzenia sprawy głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie wzięły udziału – Alicja Prill, Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 11 

Podpisanie umowy z Panem Dawidem Kądziołka prowadzącym GEO-EXSPRES Dawid 

Kądziołka z Barlinka na „wykonanie map do celów projektowych” na 

przebudowę/modernizację drogi powiatowej nr 2152Z na odcinku Strąpie-Ożar (ok. 

3,24 km) 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Najkorzystniejszą oferta została złożona przez Pana  

Dawida Kądziołka prowadzącego GEO-EXSPRES Dawid Kądziołka z Barlinka na kwotę 

8 500,00 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 12 

Podpisanie umowy z  prowadzącym Wytwórnię Materiałów Bitumicznych „EMULEX 

ze Stargardu na „Sukcesywne dostawy emulsji asfaltowej kationowej C65B3RC”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do umowy o dofinansowanie działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. W związku ze zmianą kwoty na dofinansowanie kosztów 

rocznego pobytu jednego uczestnika w warsztacie terapii zajęciowej w 2022 roku. W dniu  

26 stycznia 2022 roku Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu przekazało 

informację o konieczności dokonania korekty planu finansowego Warsztatów Terapii 

Zajęciowej na 2022 r. przekazanego przez Burmistrza Dębna. Powyższa zmiana podyktowana 

jest wejściem w życie rozporządzenia Rady  Ministrów z dnia 30 grudnia 2021 r. zmieniające 

rozporządzenie w sprawie algorytmu przekazywania środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych samorządom wojewódzkim i powiatowym. Koszty 

działalności warsztatu są finansowane ze środków samorządu powiatowego w wysokości co 

najmniej 10% tych kosztów. W związku z powyższym zachodzi konieczność zachowania 

zgodności pod względem procentowym finansowanych kosztów, co wiąże się z koniecznością 

zawarcia aneksu do umowy o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Dębnie.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że Koszty działalności warsztatu są finansowane ze środków PFRON  

w wysokości 90% tych kosztów oraz samorządu powiatowego w wysokości co najmniej 10% 

kosztów. 

Na podstawie informacji PFRON oraz stosownych wyliczeń koszty przedstawiają się 

następująco: 

Środki PFRON: 722.880,00 zł (90 %) 

Środki Powiatu Myśliborskiego: 80.320,00 zł (10 %) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła uwagi do przedmiotowej sprawy. Przekazała, że placówka została powołana na 

wniosek Gminy Dębno. Przed zmianą przepisów Powiat Myśliborski dofinansowywał 

jednostkę w kwocie 12 000,00 zł, natomiast teraz kwota dofinansowania to koszt rzędu 

80 000,00 zł. Zauważyła, że Powiat Myśliborski nie ma wpływu na działalność tej placówki. 

Dotacja przekazywana przez Burmistrza Dębna, dzięki wysokiemu dofinansowaniu z Powiatu 

przekazuje mniejszą dotację niż w poprzednich latach. Zwróciła uwagę, że podopieczni 

Warsztatu Terapii Zajęciowej pochodzą wyłącznie z terenu Gminy Dębno.  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił, aby sprawa została przekazana radcy prawnemu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na możliwość zawarcia porozumienia z Gminą Dębno w kwestii 

dofinansowania działalności WTZ w Dębnie. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odniósł się do kwestii utworzenia WTZ w Dębnie i  zawartej umowy z Gminą Dębno oraz 

kwestii finansowania. Zwrócił uwagę na zmniejszoną wartość dofinansowania jaka jest 

przekazywana przez Gminę Dębno. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła wniosek o skierowania sprawy do analizy Radcy Prawnemu pod katem 

finansowania  działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie i podpisania porozumienia 

z Gminą Dębno w tym zakresie.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Jednocześnie wskazano o przekazanie przedmiotowego tematu do analizy Radcy Prawnemu 

pod katem finansowania  działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie i podpisania 

porozumienia z Gminą Dębno w tym zakresie.  

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 14 

Informacja dotycząca wypowiedzenia umów zawartych przez Zespół Szkół  

i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu dotyczących 

nieruchomości położonej w m. Rów. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak – Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że w dniu 1 kwietnia 2020 roku zawarta 

została umowa użyczenia pomiędzy ZSiPO Myślibórz a Skarbem Państwa reprezentowanym 

przez Andrzeja Potyrę – Starostę Myśliborskiego, dotycząca nieruchomości położonej na 

działkach nr 147 obr. Rów oraz nr 156/1 obr. Krusze. Dyrektor ZSiPO w dniu 14 grudnia 

2021r. wystąpił do Starosty Myśliborskiego z wnioskiem o wypowiedzenie umowy użyczenia 

ww. nieruchomości.  Starosta Myśliborski przychylił się do wniosku Dyrektora skracając 

okres administrowania nieruchomością do 31.03.2022r.  

Wobec powyższego Dyrektor ZSiPO Myślibórz zamierza z dniem 28.02.2022r. 

wypowiedzieć wszystkie dotychczas zawarte umowy najmu i dzierżawy nieruchomości 

położonej w m. Rów, zachowując miesięczny okres wypowiedzenia tj. do 31.03.2022r. 

Z uwagi na powyższe proponujemy rozważyć możliwość zawarcia umów najmu  

z dotychczasowymi najemcami przez Starostwo Powiatowe / Powiat Myśliborski od dnia 

01.04.2022r.  

Poinformowała, że na dzień dzisiejszy są zawarte cztery umowy najmu na kwotę 11 428,00 zł 

netto. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała wyrażenie zgody na zawarcie umów najmu z dotychczasowymi najemcami. 

Przekazała, ze szkoła nie korzysta z zasobów przedmiotowego obiektu. Należy zatem 

wypowiedzeń umowy przez szkołę i zawrzeć je ponownie jako kontynuacja najmu  

z dotychczasowymi najemcami poprzez Starostwo Powiatowe w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o kwestię związaną z opłatami za podatek od nieruchomości? 

 

Ewelina Mazurak – Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że podatek będzie musiał być naliczona i wyniesie ok. 85 000,00 zł. Zwróciła 

uwagę, że w częściach, gdzie będą znajdować się najemcy podatek będzie przerzucony na ich 

koszt, pozostałą część podatku poniesie Skarb Państwa.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy wykonano zestawienie dochodów i kosztów utrzymania obiektów? Zapytała, 

czy oddanie części budynków w najem, nie wymaga zgody Wojewody 

Zachodniopomorskiego? Przekazała, że ponosząc koszty związane z płatnością podatku od 

nieruchomości można wystąpić o ich zwrot do Wojewody, natomiast posiadając najemców 

nie wie, czy będzie to możliwe. Odniosła się do kwestii wyliczeń kosztów utrzymania 

nieruchomości.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na dochody z tyt. najmu nieruchomości, które wynoszą  11 000,00 zł 

miesięcznie, w skali roku jest to kwota ponad 100 000,00 zł. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, ze dochody z tyt. najmu będą musiały być podzielone i przekazane w części 

Wojewodzie Zachodniopomorskiemu. Przekazała, że kwestia ta wymaga analizy. 

 

Ewelina Mazurak – Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odniosła się do kwestii wypowiedzenia umów najmu. Poruszyła temat kosztów utrzymania 

nieruchomości. Zwróciła uwagę na wysokość kosztów osobowych jakie są ponoszone na 

utrzymanie obiektu. Przekazała, że podjęto działania związane z ich zmniejszeniem. Zwróciła 

uwagę na konieczność zabezpieczenia obiektu przed kradzieżami i zniszczeniem mienia. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że należy wystąpić do Wojewody Zachodniopomorskiego o partycypację  

w kosztach związaną z ochroną nieruchomości.  Ponadto zwróciła uwagę, że przejęcie umów 

najmu jest nieuzasadnione ekonomicznie. 

 

Ewelina Mazurak – Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Zwróciła uwagę na zainteresowanie nieruchomością ze strony Wojewody 

Zachodniopomorskiego pod kątem wykorzystania budynków z przeznaczeniem dla 

uchodźców. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że trwały zarząd nad nieruchomością powinien być zdjęty ze szkoły, aby 

nieruchomość pozostała w rękach Skarbu Państwa. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Wniosła uwagi dotyczące użytkowania obiektu i kosztów związanych z opłatami za podatek 

od nieruchomości.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 15 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił notatkę urzędową w sprawie wniosku Przewodniczącego Rady Powiatu  

w Myśliborzu o sporządzenie notatki bądź protokołu z przebiegu spotkania władz Powiatu 

Myśliborskiego z Panią Marzeną Machałek Sekretarzem Stanu i Pełnomocnikiem Rządu do 

spraw wspierania wychowawczej funkcji szkoły i placówki, edukacji włączającej oraz 

kształcenia zawodowego, które odbyło się dnia 17.02.2022r. w Ministerstwie Edukacji  

i Nauki w Warszawie. Jednocześnie Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą   

o doręczenie przedmiotowego protokołu bądź notatki ze spotkania radnym Rady Powiatu 

przed terminem nadzwyczajnej sesji zaplanowanej na dzień 21 lutego 2022 roku. 

(Notatka stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu przyjął do realizacji przedmiotowy wniosek. 
  

Wicestarosta – Alicja Prill 

W związku z ukazaniem się wyników naboru wniosków w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg i uzyskaniem akceptacji trzech wniosków złożonych przez Powiat 

Myśliborski.  Złożyła wniosek o wystąpienie z pismami do Wójtów i Burmistrzów Gmin, 

którzy będą partnerami w przyjętych we wnioskach inwestycjach o partycypację w kosztach 

wkładu własnego powiatu w wysokości minimum 50% planowanych kwot. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do zakresu złożonych wniosków. Zaproponował odłożenie rozpatrzenia 

złożonego wniosku z uwagi na konieczność ich analizy. Odniósł się do kwestii wskazanych 

odcinków dróg. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o przegłosowanie zgłoszonego wniosku z uwagi na upływający czas i konieczność 

podpisania umowy o dofinansowanie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii wysłania przedmiotowego pisma, zwrócił uwagę, na konieczność 

przeprowadzenia rozmów z Wójtami i Burmistrzami w tej sprawie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby wniosek zostać przegłosowany, przedmiotowa korespondencja nie musi 

być natychmiast wysłana, można ją przygotować w kolejnym tygodniu. Ponownie zwróciła 

uwagę, ze niedługo nastąpi wezwanie do podpisania umów w sprawie dofinansowania zadań 

wówczas będzie bardzo mało czasu na ogłoszenie przetargu  
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na konieczność analizy zakresu wskazanych we wnioskach zadań. Poprosił  

o odłożenie rozpatrzenia spraw. Poruszył temat przeprowadzenia rozmów w przedmiotowej 

sprawie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do zakresu zdań wskazanych we wniosku o dofinansowanie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że należy uzgodnić jakie odcinki dróg zostaną wykonane.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Również poprosił o odłożenie rozpatrzenia wniosku i wstrzymanie sprawy na kilka dni do 

czasu przeprowadzenia uzgodnień. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgłosiła odłożenie wniosku na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 16 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:20 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


